



## FRENCH VERSION BELOW

# MEDIA TRAVEL PROPOSAL

Montréal, Wednesday, July 31, 2019 – In September 2010, the UCI WorldTour circuit came to the Americas for the first time, as the world's best road cyclists competed in the [Grands Prix Cyclistes de Québec et de Montréal](#) (GPCQM). **With the events celebrating their tenth anniversary this year, the organizers are pleased to announce that, with the agreement of the International Cycling Union and the Professional Cycling Council, two extra laps will be added to the [Montréal city](#) circuit, bringing the total race distance of 219.6 km.** The organization invites the media to attend this sporting challenge of endurance and resistance, a spectacular race scenario that meets the expectations of the greatest riders. Here are the travel options.

## ALL INCLUDED PACKAGE – EUROPE : 3 116,28\$ CDN

**ROUND TRIP FLIGHT (Departure from Paris, France) |** Seats are available in the GPCQM charter (TS111) departing Tuesday, September 10<sup>th</sup>, from Paris-Charles de Gaulle airport (1:30 p.m.), destination Québec City. The return flight departure (TS150) is on Monday, September 16<sup>th</sup>, from Montréal (6:00 p.m., landing in Paris at 7:00 a.m.).

**TRANSPORTATION |** The GPCQM organizes transportation from and to the airports, and from Québec City to Montréal, with the WorldTeams (September 14<sup>th</sup>). *Details to be confirmed.*

**ACCOMMODATIONS |** The offer includes accommodation at Delta Québec (September 10<sup>th</sup> to 14<sup>th</sup>) as well as accommodation at Delta Montréal (September 14<sup>th</sup> to 16<sup>th</sup>).

**MEALS |** The offer includes all meals from September 10<sup>th</sup> (dinner) to September 16<sup>th</sup> (breakfast).

## ROUND TRIP FLIGHT – EUROPE : 900\$ CDN

**ROUND TRIP FLIGHT (Departure from Paris, France) |** Seats are available in the GPCQM charter (TS111) departing Tuesday, September 10<sup>th</sup>, from Paris-Charles de Gaulle airport (1:30 p.m.), destination Québec City. The return flight departure (TS150) is on Monday, September 16<sup>th</sup>, from Montréal (6:00 p.m., landing in Paris at 7:00 a.m.).

**TRANSPORTATION |** The GPCQM organizes transportation from and to the airports, and from Québec City to Montréal, with the WorldTeams (September 14<sup>th</sup>). *Details to be confirmed.*

## ACCOMMODATIONS

The following hotels offer preferential rates to GPCQM accredited medias. Please make your reservation to [mberthiaume@gpcqm.ca](mailto:mberthiaume@gpcqm.ca) before August 7<sup>th</sup>\*:

- **Delta Québec** : 255\$ CAD per night (plus applicable taxes)
- **Hôtel Château Laurier (Québec)** : 185\$ CAD per night (plus applicable taxes)
- **Delta Montréal** : 230\$ CAD per night (plus applicable taxes)

\* Add 15% for any reservation after August 7<sup>th</sup>

\* All packages must be paid upon reservation.

## OFFRE JOURNALISTIQUE

Montréal, le mercredi 30 juillet 2019 – En septembre 2010, les meilleurs cyclistes au monde se réunissaient pour la première fois de l'histoire sur un circuit du calendrier de l'UCI WorldTour en Amérique à l'occasion des Grands Prix Cyclistes de Québec et de Montréal (GPCQM). **Dans le cadre de son 10e anniversaire, l'organisation annonce, en accord avec l'Union Cycliste Internationale et le Conseil du Cyclisme Professionnel, qu'elle ajoute deux tours supplémentaires au circuit urbain de Montréal pour une distance totale de 219,6 km.** L'organisation invite donc les médias à assister à ce défi sportif d'endurance et de résistance, un scénario de courses spectaculaire qui correspond aux attentes des plus grands coureurs. Voici donc les offres proposées pour l'occasion.

### TOUT INCLUS – EUROPE : 3 116,28\$ CDN

**VOL (Départ de Paris, France)** | L'offre comprend une place aller-retour dans le charter GPCQM (Vol TS111) qui quittera l'aéroport de Paris-Charles de Gaulle le mardi 10 sept. à 13h30, à destination de la ville de Québec. Le retour est prévu le lundi 16 sept., à partir de Montréal (Vol TS150), à 18h (atterrissage à 7h à Paris).

**TRANSPORT** | L'offre comprend les transports des aéroports, ainsi que le transfert de Québec vers Montréal en compagnie des WorldTeams (14 sept.). Détails à confirmer.

**HÉBERGEMENT** | L'offre comprend l'hébergement au Delta Québec (10 au 14 sept.) et au Delta Montréal (14 au 16 sept.).

**REPAS** | L'offre comprend tous les repas du 10 sept. (souper) au 16 sept. (déjeuner).

### VOL – EUROPE : 900\$ CDN

**VOL (Départ de Paris, France)** | L'offre comprend une place aller-retour dans le charter GPCQM (Vol TS111) qui quittera l'aéroport de Paris-Charles de Gaulle le mardi 10 sept. à 13h30, à destination de la ville de Québec. Le retour est prévu le lundi 16 sept., à partir de Montréal (Vol TS150), à 18h (atterrissage à 7h à Paris).

**TRANSPORT** | L'offre comprend les transports des aéroports, ainsi que le transfert de Québec vers Montréal en compagnie des WorldTeams (14 sept.). Détails à confirmer.

### HÉBERGEMENT

Les hôtels partenaires des GPCQM proposent des tarifs préférentiels aux journalistes accrédités. Nous vous invitons à réserver votre hébergement auprès de [mberthiaume@gpcqm.ca](mailto:mberthiaume@gpcqm.ca) avant le 7<sup>er</sup> août\*:

- **Delta Québec** : 255\$ CDN par nuit (taxes en sus)
- **Hôtel Château Laurier (Québec)** : 185\$ CDN par nuit (taxes en sus)
- **Delta Montréal** : 230\$ CDN par nuit (taxes en sus)

\* Ajoutez 15% aux tarifs après le 7 août

\* Payable lors de la réservation

– 30 –

Véronique Lavoie, 514 554-2161, [vlavoie@gpcqm.ca](mailto:vlavoie@gpcqm.ca)